
Zápis z jednání kolegia děkana Přírodovědecké fakulty UJEP dne  13. 3. 2007 
 
Přítomni:  doc. Novák, Mgr. Balej, doc. Pavlík, dr. Moravec, doc. Anděl, doc. Hajer, doc.     
                  Eisenmann,  prof. Nezbeda, ing. Lauterbach, dr. Sýkorová-Dvorníková. 
Omluvena:  dr. Chvátalová 
 
1. Děkan poděkoval dr. Dvorníkové za organizaci 1. plesu PřF UJEP, který se konal 9. 3. 

2007 na Větruši. 
 
2. Děkan informoval z kolegia rektorky dne 6.3.2007: 

-   Paní rektorka představila nové prorektory UJEP 
   Doc. Ing. Tomáše Loučku,CSc. – prorektora pro vědu a zahraniční vztahy 
   RNDr. Alenu Chvátalovou, Ph.D. – prorektorku pro studium a pedagogickou činnost 
   Ing. Luboše Cyhelského – prorektora pro rozvoj a informatizaci.    

       -     K navýšení mezd v roce 2007 vedení UJEP doporučuje, aby navýšení bylo od 1. 5.   
             2007 minimálně o 5%, z toho 2% do nadtarifní složky a 3% do tarifní složky mzdy.   
             Z hlediska průměrné mzdy je UJEP asi v polovině žebříčku mezi veřejnými vysokými   
             školami. 

- Dne 10. 5. 2007 bude Den rektora, studenti budou mít k tomuto účelu rektorské 
volno. Pro zaměstnance, kteří se nezúčastní sportovní části Dne rektora, je standardní  

      pracovní den. 
- Dne 30. 3. 2007 navštíví UJEP senátor RNDr. Alexandr Vondra, od 13.00 hod. bude  
      mít přednášku pro studenty a zaměstnance v aule PF. 
- Seminář k 7. RP se koná 14. 3. 2007 od 10:00 hod. v zasedací místnosti ve 12. patře   
      rektorátu. Povede ho paní Hillerová z Technologického centra AV ČR . Zájemci se   
      mohou zúčastnit.    
 

3. Návrh rozpočtu FRIM na rok 2007. 
Kolegium diskutovalo o požadavcích jednotlivých kateder na FRIM pro rok 2007. 
Kolegium v předstihu schválilo zakoupení antivibračního stolu pro katedru biologie, 
požadavek bude předložen ke schválení AS PřF. 
 

4. Děkan informoval kolegium o počtu oborů nabízených ke studiu na PřF. Na naší fakultě 
se pro příští rok nabízí 66 studijních oborů (43 bakalářských, 19 magisterských a 4 
doktorské). 

 
5. Tajemník  

-      informoval o návrhu rozpočtu na rok 2007, 
-      od loňského roku se vytváří sociální fond na UJEP ve výši 0,5% z mezd,  
       v letošním roce se nebude zatím z něho čerpat, 
- zjistí finanční toky (zajištění účetních středisek) pro schválené rozvojové programy. 
  

6. Proděkan Balej 
- Mgr. Vohralíková (včetně agendy projektů evropských strukturálních fondů) přešla 

pod prorektora pro rozvoj a informatizaci ing. Luboše Cyhelského, 
- na UJEP bude obnovena činnost Rady pro informatizaci, v té souvislosti požádal o 

katedry, aby do 23.3.2007 zaslaly proděkanovi návrhy na členy tohoto poradního 
orgánu prorektora, 

- Rozvojové programy na rok 2008 – týkají se projektů zaměřených na výuku, do 2. 4. 
2007 zaslat náměty z kateder, garant, odhad finanční částky a stručná anotace 
projektů, 



- bude se revidovat metodika hodnocení pracovišť PřF a pracovníků, požádal o 
doplnění námětů a úprav do 2. 4. 2007, 

- připravuje se úprava vzhledu webových stránek PřF a doplnění funkčnosti stránek, 
- dojde ke změně poštovního programu, Paegas bude nahrazen programem 

GroupWise, 
- z kateder přišly požadavky na personální posílení kateder, v květnu proběhnou 

vnitřní, v červnu vnější výběrová řízení, kolegium odsouhlasilo požadavky na nárůst 
počtu pracovníků na PřF. 

 
7. RNDr. Sýkorová Dvorníková  

- informovala o novém vzhledu fakultních webových stránkách a o nově veřejnosti 
přístupném kalendáři akcí na PřF, 

- do 23. 3. 2007 poslat RNDr. Dvorníkové návrhy na doplnění případně úpravy  
      návrhu propagačních předmětů fakulty (bod 8 lhůtníku), 
- vždy do 15. dne v měsíci lze pravidelně zasílat dr. Dvorníkové případné kompletní 

propagační materiály z kateder, které budou odesílány na střední školy (pohromadě), 
bude-li nutné na materiálech něco dopracovat, je třeba je doručit vždy minimálně 
týden před odesíláním, 

- připravují se do tisku jednotné vizitky pro vedoucí kateder,   
- je možnost nechat vyvěsit propagační letáky do MHD (formát A4, A3), dr. 

Dvorníkové dodat 10 dní před plánovaným vyvěšením v MHD, 
- zaslat vyjádření ke stránkám www.vzdelavani.cz. 
 

8. Proděkan Pavlík 
-  informoval z porady u prorektora: 

- v letošním roce opět v říjnu proběhnou  Dny vědy a výzkumu na UJEP, 
- koncem dubna se v Praze koná výstava „Svět knihy“, na této akci je možná     
         prezentace našich publikací (po dohodě s Mgr.Tomkovou z rektorátu, termín   
         pro odevzdání publikací na rektorát je 25. 4. 2007), 
- na UJEP se připravuje částečné přerozdělení kompetencí prorektorů, 
-       do 23. 3. 2007 předat na VaV PřF průvodní list k přihlášce GAČR (bod 1 

lhůtníku) 
-       do 27. 3. 2007 do 11 hod.odevzdat přihlášku s požadovanými kopiemi na VaV 

PřF (bod 2 lhůtníku), 
- dne 12. 3. 2007 byly vyhlášeny projekty FRVŠ, PřF UJEP má přiděleny 2  
         projekty v okruhu A, 

- do 30. 3. 2007 na oddělení pro vědu nahlásit za katedru kontaktní osobu   
v ERASMU (bod 9 lhůtníku), 

- do 30. 3. 2007 zadávat data do OBDPro pro RIV, od loňského roku sborníky musí  
      být recenzované, výstupy z vnitřních grantů  je možné přiřadit pro specifický  
      výzkum a to zpětně až do roku 2002, 
- návrh ediční komise na ediční plán na rok 2007 (9 titulů na 2007 a 2 převedeny 

z 2006) byl kolegiem schválen, 
- proděkan seznámil kolegium s vyjádřením vedoucího knihovny dr. Brožka 

k limitům počtu půjčených knih, provozní době studovny a délce evidování nových 
knih. 

 
9. Různé: 

- z úterních porad úzkého vedení budou zveřejňovány zápisy, 
- návrh prof. Nezbedy na sjednocení výuky základů informatiky, 
- dr. Moravec vznesl požadavek na PřF jednotně užívat software Open Office, 



- tajemník prověří možnost zavedení povolenek pro vjezd osobních automobilů do 
areálu budov v České mládeži, 

- požadavek na archiv, 
- v dohodě s děkany PF a FF UJEP děkan vyhlašuje na 6. 4. 2007 (Velký pátek) pro 

studenty děkanské volno, 
           -    příští kolegium děkana bude ve dnech 12. a 13. 4. 2007 na Bukovině.  
 
                                                                            
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                Doc.RNDr. Stanislav Novák,CSc. 
                                                                              Děkan přírodovědecké fakulty UJEP               
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Y. Jůzová 
 


